

正向生命行 2018 Walk For Positive Life 2018

參加表格 ENTRY FORM

編號 No. _____

請用 ☒ 表示選擇 Please ☒ as appropriate :

- ☐ 親子組 Parent-Child Group (1 位 12 歲或以下兒童和 1 位家長 One Child under or age 12 plus One Parent)
- ☐ 中學組 Secondary School Group (中一至中六學生 Secondary One to Secondary Six Students)
- ☐ 成人組 Adult Group (18 歲或以上 Aged 18 or above)

請填妥此參加表格，並於 **2018 年 10 月 19 日或之前** 寄回本協會

Please complete the Entry Form and return to Positive Life Association Ltd.

on or before 19th October, 2018

參加者資料

Participant Information

中文姓名

Chinese Name _____

英文姓名

English Name _____

性別 Gender ☐ 男 Male ☐ 女 Female

聯絡電話 Contact Phone _____

聯絡地址 Contact Address _____

電郵地址 E-mail Address _____

子 / 女 資料 (供親子組用)

Child Information (For Parent-Child Group)

中文姓名

Chinese Name _____

英文姓名

English Name _____

性別 Gender ☐ 男 Male ☐ 女 Female

賠償免責聲明

請留意：任何參加「正向生命行」活動者均是自願參與。參加者須自我承擔所有不備事件的責任，包括：財物蒙受損失或損壞，或遇到任何意外而使個人身體及生命受損傷或引致死亡。正向生命協會將不須要對「正向生命行」參加者及其上述情況承擔任何法律責任或作出任何賠償

Indemnity Disclaimer: Please note that any person who participates in the "Walk for Positive Life" is voluntarily involved. Participants are required to assume their own responsibility for any unprepared incidents, including loss of or damage to property or accidents that result in personal injury or death. Positive Life Association Ltd. would not be required to take any legal responsibility or make any compensation to participants and all of their above mentioned situations that may arise with participation of "Walk for Positive Life"

我已閱讀並明白「賠償免責聲明」的內容，所以作以下簽署：

I sign because I have read and understood the contents of Indemnity Disclaimer :

參加者 / 組長 姓名 Name of Participant / Group Leader _____

參加者 / 組長 簽署 Signature of Participant / Group Leader _____

日期 Date _____ / _____ / 2018

日 Day

月 Month

個人資料 (私隱) 條例及本協會收集個人資料聲明：

閣下提供的個人資料，「正向生命協會」只會用作通訊及宣傳用途。當閣下資料不符合有關用途，本協會定將閣下個人資料立刻銷毀

請用 ☒ 表示選擇：本人 ☐ 願意 ☐ 不願意 將個人資料給予「正向生命協會」作通訊及宣傳用途

Privacy Policy & Personal Information Collection Statement

Your personal information would be used only for the purpose of communication and ministry promotion of Positive Life Association Ltd.. When your information is no longer needed, we will delete your personal information immediately

Please ☒ as appropriate:

I am ☐ willing ☐ unwilling to provide my personal information to Positive Life Association Ltd. for the purpose of communication and ministry promotion